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Van : Griffier 

 

Aan : Presidium 

 

Onderwerp : Besluitenlijst presidium 21 mei 2019 openbaar 

 

Datum : Mei 2019 

 

  

Aanwezig  

 

Voorzitter : burgemeester J.J. Luteijn 

 

Leden  : Dhr. A. Smit, dhr. D. Havermans, mw. M. de Groot en dhr. B. van den 

Kieboom en dhr. P. de Peuter 

 

Niet-leden : - 

 

Afwezig : mevr. A. Voulon en dhr. B. Broeders 

 

Griffier : mw. K. Millenaar 

    

 

1.Opening en Agendabepaling.  

Wethouder Hofkens informeert de fractievoorzitters dat het beloofde raadsvoorstel inzake 

de sporthal eerst in september aan de raad zal worden aangeboden i.p.v. in juni/juli. E.e.a. 

heeft te maken met het aanbestedingstraject. 

Voor tijdelijke opvang van sporters/verenigingen is naar tevredenheid gezorgd. 

Overigens conform 

 

2. Vaststellen besluitenlijst presidium april 2019 

N.a.v.: een aangepast R.v.O.-raadsvergaderingen zal uiterlijk in september worden 

aangeboden.  

Na de benoeming van mw. Steenvoorde zal de raad gepolst worden over een nieuwe 

kandidaat voor de auditcommissie.  

Conform. 

 

3. Vaststellen agenda besluitvormende raad d.d. 29 mei 2019 

Conform 

 

4. Vaststellen lijst van ingekomen stukken d.d. 27 juni 2019 

Het college informeert de raad nader over de brieven 17 (Invoering toeristenbelasting, Dok 

12) en 21 (dhr. van Drunen inzake sporthal)  

 

De brieven 14 en 18 (Stichting Herken Ouderverstoting) worden geagendeerd voor de DR 

van 13 juni. 

 

N.a.v. brief 16 (brief dhr. J.A. van Gils inzake duurzame bouwsteen verkeersproblematiek 

knooppunt Hooipolder); het college praat de raad bij over Hooipolderplus op donderdag 13 

juni voorafgaand aan de DR. Een nader tijdstip volgt. Ook wordt nagedacht over het al dan 

niet nemen (en door wie) van een besluit omtrent de aanvliegroute voor 1 juli. 
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Overigens conform 

 

5. Vaststellen concept agenda besluitvormende raad d.d. 27 juni 2019 

De 4e juli kan eventueel dienen als uitloopdatum. 

Conform. 

 

6. Vaststellen agenda discussieraad d.d. 13 juni 2019 

Bij het raadsvoorstel “afvalkrediet” wordt gevraagd om hier het rapport van de 

Rekenkamer over 2019 inzake afval bij te betrekken. De raad heeft namelijk tal van 

vragen gesteld en de beantwoording hiervan is van belang voor de beoordeling van het 

voorliggend raadsvoorstel.  

 

Gezien de hoeveelheid stukken wordt voorgesteld om zoveel mogelijk technische vragen 

vooraf in te dienen.  

 

De brieven 14 en 18 worden toegevoegd. 

Overigens conform. 

 

7. Vaststellen agenda besluitvormende benoemingsraad burgemeester (besloten 

en openbaar) d.d. 17 juni 2018. 

Conform. 

 

8. Vaststellen agenda RT d.d. 11 juni 2019 

Er zal geen RT plaatsvinden in juni.  

 

9. Jaarplanning raad 

De behandeling van de APV wordt gemist. 

De jaarplanning dient bijgestuurd te worden n.a.v. nieuwe vergadercyclus (vanaf 

september 2019). 

Conform. 

 

10. Onderzoek Rekenkamer 2020 

Gekozen wordt voor onderwerp 7 “beleid en uitvoering Participatiewet”. 

 

11. Bespreken concept en invulling De Griffel. 

Gevraagd wordt om de uitnodigingen/bijeenkomsten/vergaderingen bij elkaar te plaatsen. 

Overigens conform.  

 

12. Kennis nemen Plan van Aanpak evaluatie nota verbonden partijen. 

College is positief over de stukken. 

Overigens conform. 

 

13. Uitnodiging Koninklijke Horeca Nederland 

Voorgesteld wordt dat wethouder van Vugt en de burgemeester volgende week een 

gesprek hebben met Koninklijke Horeca Nederland. Daarna zal richting de raad een 

terugkoppeling plaats vinden van wat wijs is. 

 

14. Nadere uitwerking raadstestament 

- Jaarlijks organiseren fietstocht 

De jaarlijkse fietstocht staat genoteerd voor 22 augustus a.s.  

- Jaarlijks organiseren vrijwilligersactie 

De raad sluit aan bij NL Doet in het voorjaar. 

- Jaarlijks organiseren reflectiemomenten 

Een bijeenkomst inzake “insights” heeft reeds plaatsgevonden. 

Met de nieuwe burgemeester zullen we momenten gaan plannen bijv. inzake integriteit. 

 

Rondvraag 

Namens Keerpunt ’74: 
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- Er zijn klachten over de Wifi in het oude gemeentehuis van Geertruidenberg. 

- Waarom plaatst Lokaal+ op Facebook berichten inzake truckrun? Dit is 

contraproductief. 

Reactie Lokaal+: Het staat ons vrij op dit te doen, net zoals het ons vrij staat een 

bericht in de Langstraat te plaatsen omtrent de kwestie. 

Namens VVD: 

- Er zijn vragen ontvangen van Frans van Son. Hoe gaan de fracties hier mee om? 

De overige fracties beantwoorden de vragen op hun eigen wijze. 

 

SLUITING 


